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Verksamhetsberättelse USF 2024 

Styrelsen har under verksamhetsåret haft 1 styrelsemöte, utöver ordinarie årsstämma.  

Riksförbundet har inte haft någon ekonomisk verksamhet under 2024 vilket innebär att vi inte har 
någon årsredovisning.  

Styrelsen har fungerat som en plattform för informationsutbyte och bollplank mellan distrikten.  

Att inga möten genomfördes under våren beror på att distrikten haft mycket att göra i år, där 
framför allt Östra distriktet har fått lägga mycket arbete med Försvarsmaktens uppsägning av 
hyreskontraktet för Vitsgarn. Så mycket arbete har lagts på att organisera arbetsgrupper och leta 
efter en ny lägerplats för Östra distriktet. 

Höstens styrelsemöte handlade om uppföljning av sommaren 2024 lägerverksamhet. Samt en 
rapport från Östra distriktet hur det går med uppsägningen och arbetet med att hitta en ny 
lägerplats. Alla distrikten har genomfört verksamheten under sommaren enligt sina planer och med 
ett fint resultat. 

Stor enighet råder i styrelsen att de möten som har genomförts är av stor betydelse dels för att 
främja ett viktigt informationsutbyte och del för att kunna delge varandra mellan distrikten viktiga 
erfarenheter. USF Rik är en ung organisation och styrelsen utvecklar sina arbetsformer samt 
betydelsen av dialog. Styrelsen ser USF Riks som en mycket viktig gemensam plattform som gynnar 
distriktens verksamhet och den gemensamma föreningssjälen. 
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